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Нигматуллина Э.Ф. Соглашение как средство регулирования дея-
тельности по устойчивому развитию территории в Арктическом 
регионе

Принимая во внимание национальную и общественную значимость инфраструктуры, автор 
исследует правовую природу соглашений о разграничении обязанностей по осуществлению ме-
роприятий по комплексному развитию территории в Арктическом регионе. В контексте иссле-
дования установлены достоинства и недостатки таких соглашений. В завершение выделены 
элементы сложного юридического состава, участвующие во взаимосвязанной деятельности по 
созданию объектов коммунальной, транспортной, социальной инфраструктуры.
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Nigmatullina E.F. Agreement as a Means of the Regulation of Operations 
of Sustainable Territorial Development in the Arctic Region

Taking into account the national and public importance of infrastructure, the author examines the 
legal nature of agreements on the delineation of responsibilities for the implementation of measures for the 
integrated development of the territory in the Arctic region. In the context of the study, the advantages and 
disadvantages of such agreements are established. In the end, the elements of a complex legal structure that 
are involved in the interrelated activities for the creation of municipal, transport, and social infrastructure 
facilities are highlighted.
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